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萨姆·利斯顿女士 
悉尼大学首席人力资源官（CHRO） 新南威尔士州 2006 年 澳大利亚
2024 年 12 月 5 日
副教授 吉鹏宇 中国山西省太原市万柏林区和平路 139 号
私密且保密
尊敬的吉副教授：
我们谨代表悉尼大学（以下简称“本大学”），诚挚地邀请您以访问研究者的身份莅临本大学，在医学院与健康学院旗下的医学与健康学院医学院的医学科学学院进行访问研究，访问期限为 2025 年 1 月 20 日至 2026 年 1 月 21 日（含当天）（所属关系）。
在合作期间，预计您将参与一个研究项目，以发现更多潜在的治疗靶点，以促进有效的新型抗癌疗法的开发。期望您能为大学的学术生活、愿景、使命和目标做出贡献。
作为大学的附属机构，您有权使用大学图书馆、“@sydney”电子邮件账户和 UniKey。后者将允许您访问大学内部网。您必须使用 
“@sydney”电子邮件账户，用于您以大学附属人员身份参与活动时使用。
与该隶属关系相关的任何额外权利和特权将由学院院长根据学院院长的建议来决定。
在结盟结束时，请将所有属于大学的财产（如适用）归还给您所拥有的安·范（Anh Pham），研究支持官员。
在您开始关联之前，您需要阅读本函件所附的《合规信息时间表》中包含的信息。在您关联期间，您需要遵守适用于您的各种义务。
如果您能签署此函副本并确认接受所附附表中所规定的职位条款，我将不胜感激。请通过电子邮件将其寄回：hr.immigration.relocation@sydney.edu.au 。
我愿借此机会向您的加入表示祝贺，如果您愿意，感谢您愿意为医学院和健康学院的各项活动做出贡献。
您真诚的，
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Ms Sam Liston
首席人力资源官（CHRO）

image1.png
THE UNIVERSITY OF

SYDNEY

Ms Sam Liston
Chief Human Resources Officer (CHRO)
University of Sydney NSW 2006 Australia

05 December 2024

Associate Professor Pengyu Ji
No.139, Heping Road
Wanbailin district

Taiyuan, Shanxi

P.R.China

Private and Confidential

Dear Associate Professor Ji,

On behalf of the University of Sydney (the University), we are pleased to invite you to attend the University
as a Visiting Researcher in the School of Medical Sciences within the Faculty Medicine and Health for the
period from 20 January 2025 to 21 January 2026 inclusive (the affiliation).

During the affiliation, it is anticipated that you will be involved in a research project to find out more potential
therapeutic targets to improve the development of effective new anticancer therapies. It is expected that you
will contribute to the intellectual life, vision, mission, and goals of the University.

As an affiliate of the University you are entitled to obtain access to the University library, an “@sydney” email
account and UniKey. The latter will allow you to access the University’s intranet. You must use the
“@sydney” email account when you are engaged in activities in your capacity as a University affiliate.

Any additional rights and privileges attached to the affiliation will be determined by the Dean of the Faculty on
the recommendation of the Head of the School.

At the end of the affiliation please return all items of property in your possession belonging to the University (if
applicable) to Anh Pham, Research Support Officer.

Prior to your affiliation commencing, you are required to read the information contained in the Compliance
Information Schedule annexed to this letter. During the period of your affiliation, you are required to comply
with the various obligations which apply to you.

| would be grateful if you could confirm your acceptance of the title under the terms contained in the attached
schedules by signing a copy of this letter and returning it by email:hr.immigration.relocation@sydney.edu.au

May | take the opportunity of congratulating you on your affiliation and, should you accept, thank you for your
willingness to contribute to the Faculty Medicine and Health activities.

Yours sincerely,

Ms Sam Liston
Chief Human Resources Officer (CHRO)
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